
Politieke vragen – Nieuwe hoogspanningslijn

Heerenveen Lokaal heeft vragen na aanleiding van een publicatie in de LC van 19 juni jl. 
betreft de nieuwe hoogspanningslijn(en) die dwars door Friesland gaan. De keuze van de 
exacte route heeft grote gevolgen voor omwonenden aldus de quote van dit 
krantenartikel.

Het nieuwe hoogspanningsnet tussen de Eemshaven en Flevoland komt voor het grootste 
deel in Friesland te liggen. Een alternatieve route door Drenthe is niet meer in beeld. Uit 
Duits en Engels onderzoek komen aanwijzingen dat kinderen en volwassenen mogelijk 
meer kans hebben om leukemie te krijgen, als ze dicht bij bovengrondse 
hoogspanningslijnen wonen. Daar is het magneetveld sterker dan verder van de lijn. In 
tegenstelling tot laagspanning, waarmee men alleen risico loopt wanneer men ermee in 
aanraking komt, is hoogspanning al levensgevaarlijk als men er te dichtbij in de buurt 
komt.

1. Klopt het dat deze hoogspanningslijn gepland staat 
over het nieuw te ontwikkelen gebied Heerenveen-West?

[Klik voor antwoord]

2. Mag een woonwijk/AZC gebouwd worden onder een hoogspanningslijn?

[Klik voor antwoord]

3. Loopt het tracé hoogspanningslijn over het gebied waar de woonwijk/AZC is 
gepland? Graag een overzichtskaart toevoegen.

[Klik voor antwoord]
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4. Is het college met HL eens dat het zeer onwenselijk is als bewoners en 
personeel van het beoogde AZC alsmede toekomstige wijkbewoners van 
Heerenveen-West blootgesteld kunnen worden aan medische gevolgen door 
toedoen van een dergelijk hoogspanningsnet?

[Klik voor antwoord]

5. Welke garanties kan het college geven dat de volksgezondheid niet in gevaar 
loopt?

[Klik voor antwoord]

6. Kan een dergelijk hoogspanningsnet de AZC-plannen en de 
woningbouwplannen doen vertragen of doen aanpassen?

[Klik voor antwoord]


